
 
Protokół Nr XXXII/2017 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 12.01.2017 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

Ad. 1 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 14.30 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 15 – obecnych 14 radnych/.  

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/  w sprawie przyjęcia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Lipusz na  

     lata 2015 – 2020”, 

b/ przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipusz  

    na lata 2017 – 2026, 

c/ w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2017 rok 

d/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lipusz na rok 2017 

e/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

    oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania narkomanii na rok 2017  

f/ w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć   

  dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla  

  pedagoga, psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunku i trybu obniżek  

  tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym  

  wymiarze zajęć. 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 



6. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Gminy Lipusz za 2016 r.  

    oraz planów pracy Komisji na 2017 r.  

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XXXI sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 28.12.2016 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi  

i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad.2 
Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

 

Ad.3 

 Radny H. Litwiński  - Sołtys Sołectwa Bałachy zwraca się z prośba o postawienie tablicy 

ogłoszeń. 

 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji „Planu 

gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Lipusz na   lata 2015 – 2020”, 

 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 6 do prot./. 

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipusz na lata 2017 – 2026, 

   

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radny R.Ebertowski   -  Czy zmiana programu wpłynie na wysokość stawek czynszu? 

Wójt  -  tam gdzie wzrósł standard , tam ulegną zmianie stawki opłaty za czynsz. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

Ad.4c 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2017 rok 

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 8 do prot./. 

 



Ad.4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Lipusz na rok 2017 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 9 do prot./. 

 

Ad.4e 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania narkomanii na rok 2017.  

Omówienia Uchwały dokonał Wójt. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 10 do prot./. 

 

Ad.4f 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć  dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dla   pedagoga, psychologa, logopedy 

 i nauczyciela wspomagającego oraz warunku i trybu   obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć. 

 

 Omówienia Uchwały dokonał Wójt. 

 

 Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 11 do prot./. 

 

Ad.5 

Wójt   -  postawienie tablicy jest sprawą Sołectwa, ale wspólnie z mieszkańcami uzgodnimy  

miejsce ustawienia  tablicy. 

 

Ad.6 

Sprawozdania z działalności stałych  komisji  Rady Gminy w 2016 r. dokonali Przewodniczący 

Komisji: 

 - Rozwoju Gospodarczego i Budżetu / zał. nr 12 do prot./, 

-  Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej /zał.nr 13 do prot./, 

-  Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki  Komunalnej  /zał. nr 14 do prot./, 

-  Rewizyjnej /zał. nr 15 do prot./ 

 

Plany pracy na rok 2017 zostały przedstawione przez Przewodniczących Komisji : 

 -  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  / zał. nr 16 do prot./ 

 -  Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej  /zał. nr 17 do prot. / 

 -  Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki  Komunalnej  / zał. nr 18 do prot./ 



 

 Ad.7 

 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych o wpłynięciu do Rady Gminy pisma od 

mieszkańców miejscowości Krosewo, które zostało złożone w Sekretariacie Urzędu celem  

rozpatrzenia według kompetencji. 

 

Radna H.Hapka  -  w Kościerzynie został wprowadzony zakaz  użytkowania przystanków 

komunikacji miejskiej przez przewoźników prywatnych  , pozostawiono tylko przy  

ul. Wybickiego. Jest to duże utrudnienie dla osób starszych jadących do lekarza czy na badania. 

Do tej pory autobusy zatrzymywały się   przy szpitalu  i  przychodni. 

Wójt  -  Już jeden taki wniosek wpłynął do tut. Urzędu.  Przygotujemy pismo do Rady Miasta 

w Kościerzynie w tej sprawie.  

Radna H.Hapka   -   czy w Ośrodku Zdrowia mamy już stałego lekarza? 

 

Wójt  -   nie mam oficjalnych informacji . Oczekuję informacji od Prezesa NZOZ  . 

 

Ad.8  

 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1520. 

 

 

 

 

 

    Protokołowała                                                             Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska     Janusz Wawer 

  

 


